



UNCLASSIFIED

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, January 26, 1990
File No.:

OTTAWA, le 26 janvier 1990
No. de dossier:

CIRCULAR DOCUMENT

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

Admin. No. 3/90 (MIS)

No. 3/90 (MIS)

CUSTODY AND CONTROL OF MICROCOMPUTER
HARDWARE AND SOFTWARE

GARDE EN CONTRÔLE DES MICRO-ORDINATEURS
ET DES LOGICIELS

External Affairs and International Trade Canada now has an inventory of microcomputers, peripherals and software valued at approximately \$12 million. Within the headquarters alone there are now almost 1,000 microcomputers and over 2,700 software packages. To date, these have been signed out from the MISX Microcentre to individual end-users, based on a "Loan Agreement" (form EXT-1114). As noted in Circular Document Admin. No. 26/87, "the individual who signs for the equipment and related software is personally and financially liable for the equipment until it is returned to the Microcentre, or officially signed over to another user by the Microcentre on the above form", and "under no circumstances are machines, peripherals and software to be taken with an individual who moves to a

Affaires extérieures et Commerce extérieur Canada dispose aujourd'hui d'un inventaire de micro-ordinateurs, de périphériques et de logiciels estimé à environ 12 millions de dollars. L'Administration centrale possède à elle seule presque 1 000 micro-ordinateurs et plus de 2 700 logiciels. Jusqu'à présent, le Centre de micro-ordinateur de MISX prête le matériel directement aux utilisateurs, conformément à un "contrat de prêt" (formulaire EXT-1114). Comme il est mentionné dans la circulaire administrative No 25/87, "le signataire du contrat de prêt de l'équipement et du logiciel connexe est personnellement et financièrement responsable de l'équipement jusqu'à ce qu'il soit rendu au Centre, ou que celui-ci l'ait transmis officiellement à un autre utilisateur par la voie du formulaire ci-dessus", et "lorsqu'une personne est

.../2

FOR ACTION:

Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

POUR SUITE À DONNER:

Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs

FOR INFORMATION:

Deputy Ministers
Heads of Missions

À TITRE D' INFORMATION:

Sous-ministres
Chefs de mission